
Verslag kantinecommissie 2020-2021

Door de gedwongen sluiting vorig jaar van de corona maatregelen zijn wij blij dat we weer open
mogen zijn .

Maar we moeten nog wel voorzichtig zijn want helemaal over is het nog niet.

Het resulteerde wel dat de omzet van de kantine drastisch is gedaald naar een dieptepunt helaas.

Onze leverancier slijterij Nijkerk heeft een prijsverhoging doorgevoerd waardoor wij ook genoodzaakt
zijn onze prijzen ook te gaan verhogen per 1 januari 2022.

De bar draait op vrijwilligers en daar zijn wij ook blij mee .

Er is een nieuwe draai gegeven aan het invullen van de bardiensten.

Aan het begin van het seizoen heeft iedereen de gelegenheid om in te vullen wanneer je dat wilt
doen en na een bepaalde datum vullen wij de gaten in met diegene die niks hebben ingevuld.

Mark Remijn bedankt voor dat systeem en de bijdrage daar aan.

De bardienst is verantwoordelijk voor het afsluiten van de bar er zijn nieuwe afsluitformulieren die
ingevuld dienen te worden en samen met de eventuele omzet in het kluisje in het magazijn te doen
het afsluiten en het netjes en verzorgt achterlaten van gebouw samenspel behoord ook bij de
verantwoording van de bardienst.

Verder wil ik meedelen dat wij de kantine graag heel en mooi willen houden en het slopen daarvan
niet tolereren.

Door de landelijke invoer van statiegeld op kleine plastic flesjes zit er op de AA flesjes ook statiegeld
deze dienen net als bierflesjes weer ingeleverd te worden bij de bar.

Ik wil alle barvrijwilligers bedanken voor de inzet afgelopen jaar en hoop komend jaar weer op jullie
te kunnen rekenen voor een bardienst.

Namens de kantinecommissie,

Rinko van de veen

Martin veldhuizen


